
 
 

 

 

Tarnów, 6 lipca 2022 r. 

KRM.0003.543.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXVII sesji Rady Miejskiej 30 czerwca 2022 r. w punkcie „Zapytanie i 

interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Anna Krakowska zagłosiła 

następujące wnioski: 

1) Zaapelowała o zwiększenie ilości kurtyn wodnych w Tarnowie, z powodu dbałości  

o bezpieczeństwo mieszkańców oraz troski o ich zdrowie. Podała przykład Skweru przy ulicy 

Bernardyńskiej, który nie ma tam naturalnej zieleni, a mała fontanna nie zastąpi kurtyny 

wodnej, przez co nie ma możliwości korzystania z uroków tego miejsca.  

2) Radna chce wiedzieć dlaczego nie działają fontanny na tarnowskim Rynku?   

3) W imieniu rady Osiedla Mościce zwróciła się z prośbą o zwiększenie monitoringu Mościc,  

i dokładniejsze  kontrolowanie przez Straż Miejską tego co się dzieje w tej okolicy, zwłaszcza 

wieczorami. „Wiem, że będzie likwidowany stary plac zabaw naprzeciw Szkół 

Ogólnokształcących nr 1, ale nowy jest dopiero w trakcie powstawania. W związku z tym, to co 

się dzieje na starym placu zabaw nie wymaga specjalnego komentarza. Mimo, że miejsc do 

uprawiania sportu w pobliżu jest sporo…, no trzeba by było zadbać już nawet nie  

o bezpieczeństwo tych młodych ludzi, ale o pewien porządek i ciszę.”   

4) Radna chce wiedzieć czy: 

• powiększyła się baza hotelowa Tarnowa?  

• hotele, które znajdują się na terenie Tarnowa mają taki standard, który zachęcałby 

zamożniejszych turystów do pobytu w Tarnowie?  

5) „Jakie środki zewnętrzne np. na rozwój dróg otrzymał Tarnów z różnych instytucji, w tym 

państwowych czy małopolski, czy w ogóle z funduszy dróg samorządowych? Słucham mediów 

i wiem doskonale, że na ten cel przeznaczono ostatnio ok 1 mld. Zastanawiam się na ile Tarnów 

aplikował o pozyskanie tychże środków?” 

6) Radna zwróciła się do Dyrektora TCI p. Marcina Pałacha o przedstawienie sprawozdania nt. 

ruchu turystycznego w Tarnowie.       
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